

COX dispensers trademark owned by medmix Switzerland AG
COX 胶枪的商标所有权归迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)所有
Page 1 of 5

medmix Switzerland AG Ruetistrasse 7 CH-9469 Haag

communications@medmix.com www.medmix.swiss

Company Statement

COX Handheld Dispensers for One and Two-Component Materials: PC COX legacy since 1958 inherited by medmix Switzerland AG

medmix Switzerland AG, a leading manufacturer of industrial dispensers, is the exclusive producer of authentic handheld dispensers for one and two-component materials made in England under the COX trademark. The company is the sole owner of this trademark for its authentic COX dispensers made in England based on the tradition, quality and legacy of P.C. Cox and protects it against illegal copiers worldwide.

Background:

- PC Cox Group Ltd., headquartered in Hungerford, United Kingdom, was founded in 1958 and established the P.C. COX legacy of quality and performance from the beginning on. In 2016, it was acquired by the Sulzer Group and subsequently renamed as Sulzer Mixpac UK and integrated into the Sulzer Applicator Systems (APS) division.
- Following the spin-off of the APS division as the medmix group and the renaming of Sulzer Mixpac UK as medmix UK, the dispenser business remains an integral part of the groups's portfolio.
- PC Cox was renowned for its high-quality dispensers used in sealing and adhesive applications across various industries. The legacy of the P.C. Cox design, development and production continues to thrive in England, where all COX dispensers are meticulously crafted at medmix UK by our same personnel and teams in a modern new expanded location in Hungerford, England.

Strength in Innovation:

- medmix Switzerland AG, in collaboration with other dispenser brands, offers an extensive product lineup. COX dispensers, known for their reliability and precision, enhance medmix Switzerland's reputation as a technological leader in industrial one and two-component applications worldwide. Many of the younger original P.C. Cox technology and manufacturing employees remain with us today.
- The company's commitment to excellence extends beyond manufacturing. medmix Switzerland is a trusted provider of mixing, dosing, and delivery systems on the global stage.



COX dispensers trademark owned by medmix Switzerland AG COX 胶枪的商标所有权归迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)所有 Page 2 of 5

Learn More:

For detailed information about our products and services, please visit medmix.swiss and coxdispenser.com. Additional insights into this acquisition can be found in the press release issued by Sulzer Ltd. on April 5, 2016.

Combatting Counterfeits:

Many COX counterfeits in China falsely state that they are made by us at our predecessor legal entity, P.C. Cox in Newcastle, England, which actually has not existed under that name or in that location for several years. Such COX counterfeits do not benefit from the technology, tradition, heritage, quality and performance of the authentic made-in-England COX dispensers, nor do they benefit from the medmix guarantee of performance and quality. medmix Switzerland takes decisive action against illegal copiers of our COX dispensers, particularly in China. Our successful efforts in protecting our trademarks have been instrumental in maintaining the integrity of our brand. We remain steadfast in our commitment to safeguarding our intellectual property.

Note: This statement is subject to updates and revisions as needed.

About medmix

medmix is a global leader in high-precision delivery devices. We occupy leading positions in the healthcare, consumer, and industrial end-markets. Our customers benefit from a dedication to innovation and technological advancement that has resulted in over 900 active patents. Our 14 production sites worldwide together with our highly motivated and experienced team of around 2'700 employees provide our customers with uncompromising quality, proximity and agility. medmix is headquartered in Baar, Switzerland. Our shares are traded on the SIX Swiss Exchange (SIX: MEDX). www.medmix.swiss

Inquiries:

Media Relations: Roland Loacker, medmix

communications@medmix.com

Investor Relations: James Amoroso, medmix

investorrelations@medmix.com

This document may contain forward-looking statements including, but not limited to, projections of financial developments, market activity, or future performance of products and solutions containing risks and uncertainties. These forward-looking statements are subject to change based on known or unknown risks and various other factors that could cause actual results or performance to differ materially from the statements made herein.

Signature:

Amtliche Beglaubigung

Die Echtheit der vorstehenden

Die öffentliche Beglaubigungsp medmix CONFIDENTIAL

Date: April 10, 2024

Amtliche Beglaubigung

Die Echtheit der vorstehenden Unterschrift des durch Vorlogung einer sich ausweisenden Thenia 166.21.04.1974, aus Gric

wird hiermit amtlic 9467 Frümsen, 25.04.

Die öffentliche Be



COX dispensers trademark owned by medmix Switzerland AG
COX 胶枪的商标所有权归迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)所有
Page 3 of 5

声明

COX 手持式单组份/双组份胶枪:瑞士迈德米斯 (medmix) 传承自 1958 年创立的 PC COX

迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)是工业胶枪先进的制造商,是英国 COX 品牌原装正品单组份和双组份胶枪的独家生产商。迈德米斯公司是 COX 商标的唯一所有者,传承 P.C. Cox 的传统、质量,原装正品的 COX 胶枪为英国制造,并保护其在全球范围内免受未经授权的仿冒者侵权。

背景:

- PC Cox Group Limited 成立于 1958 年,总部位于英国亨特福德,创立之初就建立了 P.C. COX 的质量和性能传统。2016 年,该公司被瑞士苏尔寿(Sulzer)集团收购,随后更名为 Sulzer Mixpac UK,并纳入苏尔寿流体应用系统(Sulzer Applicator Systems)部门。
- 随着 APS 部门从苏尔寿拆分成为 medmix 集团,Sulzer Mixpac UK 更名为 medmix UK,胶枪业务仍是集团投资组合的重要组成部分。
- PC Cox 以其在各个行业密封和粘接应用的高质量胶枪而闻名。P.C. Cox 设计、开发和生产在英国传承至今,所有 COX 胶枪均由同一团队在我们位于英国亨特福德的现代化、新扩建的生产基地精心制造。

创新实力:

- 迈德米斯瑞士公司与其他胶枪品牌合作,提供广泛的产品线。COX 胶枪以其可靠性和精准性而闻名,增强了迈德米斯瑞士在全球工业单组份和双组份应用技术领域的卓越声誉。许多最初的 P.C. Cox 技术和制造人员今天仍在与我们合作。
- 公司的卓越承诺不仅限于制造。迈德米斯是全球混合、计量和施胶系统值得信赖的供应商。

了解更多:

有关我们产品和服务的更多信息,请访问 medmix.swiss 和 coxdispenser.com。有关收购的更多信息,请参考 2016 年 4 月 5 日 Sulzer Ltd.发布的新闻稿。

打击假冒伪劣产品:

在中国,许多 COX 假冒产品谎称是由我们在英格兰纽卡斯尔的前身法人实体 P.C. Cox 制造的,而实际上该公司已多年并未以该名称或在该地点存在。此类 COX 假冒产品缺乏英国制造的正品 COX 胶枪的技术、传统、传承、质量和性能,并且无法享受迈德米斯对性能和质量的保证。迈德米斯瑞士针对中国的 COX 胶枪的非法仿冒者采取果断行动。我们保护商标的努力对于维护我们品牌的完整性至关重要。我们坚定致力于保护我们的知识产权。



COX dispensers trademark owned by medmix Switzerland AG COX 胶枪的商标所有权归迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)所有 Page 4 of 5

请注意:本声明可能根据需要进行更新和修订。

关于迈德米斯

迈德米斯(medmix) 是全球高精度输送设备领域的先锋。我们在医疗健康、消费品和工业终端市场占据重 要地位。我们专注于产品创新和技术进步,至今已经获得 900 多项有效专利。我们尊贵的客户也因这些技术创新 而受益。我们在全球设有 14 个生产基地,并拥有一支由 2,700 余名富有激情以及经验丰富的员工组成的敬业团 队。我们将持续为客户提供卓越品质、精准贴心,以及灵活迅速的满意服务。medmix 总部位于瑞士的楚格州巴 尔。在瑞士证券交易所上市 (SIX: MEDX). www.medmix.swiss

更多信息查询请联系:

媒体关系: Roland Loacker, medmix communications@medmix.com 投资者关系: James Amoroso, medmix investorrelations@medmix.com

本文件可能包含前瞻性陈述,包括但不限于对包含风险和不确定性的产品和解决方案的财务发展、市场活动 或未来表现的预测。这些前瞻性陈述可能会根据已知或未知的风险以及可能导致实际结果或业绩与本文陈述存在重 大差异的各种其他因素而发生变化。

medmix Switzerland AC

日期: 2024年4月10日

Amtliche Beglaubigung

Die Echtheit der vorstehenden Unterschrift

geb. 06. 08. 1973, aus C

wird hiermit amtich beglaubigt. 9467 Frümsen, 25 4 2 Die öffentliche Beglau

Amtliche Beglaubigung

Die Echtheit der vorstehenden Unterschrift des durch Vorlegung eine Benausigung

sich ausweisenden Thani 706.21.06.1974, aus Grin

wird hiermit amtlich beglaubigt. 9467 Frümsen, 25.c4.2019 Die öffentliche Beglaubigun



COX dispensers trademark owned by medmix Switzerland AG
COX 胶枪的商标所有权归迈德米斯瑞士公司(medmix Switzerland AG)所有
Page 5 of 5



Figure 1: many COX counterfeits in China falsely state that they are made by PC COX in England **图1:** 中国的众多COX 假冒产品都谎称它们是由 PC COX 在英国制造的